
 
 

	  	  LIETUVOS	  AUTOMOBILIŲ	  SPORTO	  FEDERACIJA	  
RALIO	  KOMITETO	  POSĖDŽIO	  PROTOKOLAS	  NR.	  2017-‐15	  

2017	  m.	  gruodžio	  05	  d.	  
	  

	  
Ralio	  komiteto	  (RK)	  posėdis	  LASF	  patalpose,	  Savanorių	  pr.	  56,	  Kaunas.	  Pradėtas	  2017-‐12-‐05	  d.	  17	  val.,	  
baigtas	  2017-‐12-‐05	  d.	  	  19:00	  val.	  
	  
Dalyvavo:	   LASF	   ralio	   komiteto	   pirmininkas	   Donatas	  Liesis	  (DL),	   komiteto	   nariai:	  Audrius	  Gimžauskas	  
(AG);	  Linas	  Vaškys	  (LV),	  Remigijus	  Bilevičius	  (RB).	  
Nedalyvavo:,	  Saulius	  Stanaitis,	  Žilvinas	  Juršys,	  Gražvydas	  Smetonis.	  
Taip	  pat	  dalyvavo:	  LASF	  generalinė	  sekretorė	  Renata	  Burbulienė	  (RB),	  tarybos	  narys	  Žilvinas	  Sakalauskas	  
(ŽS),	   tarybos	   narys	   Jonas	   Dereškevičius	   (JD),	   „Hankook“	   padangų	   atstovai	   Audrius	   Gelžinis	   ir	   Ignas	  
Gelžinis,	   „DMack“	   padangų	   atstovas	   Tomas	   Žemaitis,	   „Pirelli“	   padangų	   atstovai	   Girts	   Lagzdinš	   ir	  
Mindaugas	  Varža,	  „Kumho“	  padangų	  atstovas	  Edgars	  Balodis.	  
Posėdžio	  pirmininkas	  ir	  sekretorius:	  Donatas	  Liesis	  
	  
Darbotvarkės	  klausimai:	  
	  

1.   Apklausos	  dėl	  2018	  m.	  mono-‐	  padangos	  LARČ	  sąlygų	  svarstymas.	  	  
2.   „Hankook“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  
3.   „DMack“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  
4.   „Pirelli“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  
5.   „Kumho“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  

	  
Klausimų	  nagrinėjimas:	  

1.   Konkurso	  dėl	  2018	  m.	  mono-‐	  padangos	  LARČ	  sąlygų	  svarstymas.	  

Svarstyta:	   Konkurso	   dėl	   2018	   m.	   mono-‐	   padangos	   LARČ	   paskelbimo,	   pasiūlymų	   teikimo	   ir	   sprendimo	  
priėmimo	  sąlygos.	  JD	  pasiūlė	  įtraukti	  į	  pasiūlymo	  teikimo	  sąlygas	  kainą	  (%)	  už	  teisę	  prekiauti	  padangomis	  
LARČ,	   šios	   surinktos	   lėšos,	   galėtų	   būti	   skirtos	   LARČ	   dalyvių	   gausinimui	   įvairiomis	   formomis.	   DL	   pasiūlė	  
galutinį	  sprendimą	  dėl	  mono-‐padangos	  tiekėjo	  priimti	  RK	  posėdyje,	  atsižvelgiant	  į	  LARČ	  dalyvių	  apklausą	  
(kaip	   patariamąjį	   balsą),	   pateikiant	   jiems	   mono-‐padangos	   konkurso	   dalyvių	   pasiūlymus.	   Svarstyta	  
garantijos	  dėl	  padangų	  tiekimo	  varžyboms	  reikalavimo	  iš	  tiekėjų	  galimybė.	  Svarstyta	  data	  nuo	  kada	  LARČ	  
bus	   įvesta	  mono-‐	  padangos	  taisyklė,	  koks	  kiekis	  sezonui	  reikalingas,	  montavimo,	  žymėjimo	  užtikrinimas,	  
padangos	  pagaminimo	  data	  ir	  kt.	  

Balsuota:	  Už-‐	  vienbalsiai	  
Nutarta:	  	  
1.	   Nustatyti	   mono-‐padangos	   konkurso	   sąlygas	   ir	   paskelbti	   viešai,	   nustatant	   pasiūlymų	   teikimą	   š.m.	  
gruodžio	  18	  d.-‐gruodžio	  31	  d.	  

2.   Gautus	  pasiūlymus	  iš	  padangų	  tiekėjų	  paskelbti	  viešai	  LARČ	  dalyviams	  (I	  vairuotojams)	  ir	  įvykdyti	  jų	  
apklausą	  raštu.	  

3.   Galutinį	   sprendimą	   dėl	   mono-‐padangos	   tiekėjo	   pasirinkimo	   LARČ’ui	   priimti	   RK	   posėdyje,	  
atsižvelgiant	   į	   LARČ	   dalyvių	   apklausą	   (kaip	   patariamąjį	   balsą)	   ir	   įvertinus	   kitus	   kriterijus	   (Tiekėjo	  
patirtį,	  kainos	  ir	  kokybės	  santykį	  ir	  kt.).	  	  



4.   Mono-‐	  padangą	  2018	  m.	  LARČ	  įvesti	  nuo	  II-‐ojo	  etapo,	  t.y.	  „Žemaitijos“	  ralio.	  	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  2.	  „Hankook“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  

Svarstyta:	  Audrius	  ir	  Ignas	  Gelžiniai	  pristatė	  „Hankook“	  padangos	  pasiūlymą	  –	  2018	  metų	  sezonui	  siūloma	  	  
tik	  žvyrui	  skirtas	  sportines	  padangas,	  tačiau	  2019	  m.	  taip	  pat	  bus	  galima	  pateikti	  nebrangias	  žiemos	  raliui	  
skirtas	  padangas.	  Tiekėjas	  yra	  pilnai	  pasiruošęs	  suteikti	  montavimo,	  sandėliavimo,	  pristatymo	  į	  varžybas	  ir	  
apskaitos	  varžybų	  metu	  paslaugas.	  DL	  pažymėjo,	   kad	  pradiniame	  „Hankook“	  pasiūlyme	  padangos	  kaina	  
yra	  didesnė	  nei	  rinkos	  kaina,	  Audrius	  Gelžinis	  atsakė,	  kad	  pirminis	  pasiūlymas	  buvo	  pateiktas	   įskaičiavus	  
skatinimo	  ir	  kitas	  marketingo	  priemones,	  tačiau	  naujai	  teikiamame	  pasiūlyme	  kaina	  bus	  ženkliai	  mažesnė.	  	  
Tiekėjas	   informuotas	   apie	   apklausos	   skelbimą	   ir	   sprendimo	  priėmimo	  būdą.	  Audrius	  Gelžinis	   žadėjo	   taip	  
pat	  pateikti	   ir	  „Michelin“	  padangos	  pasiūlymą.	  Tiekėjas	  informuotas	  apie	  konkurso	  skelbimą	  ir	  sprendimo	  
priėmimo	  būdą.	  

3.	  „DMack“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  
Svarstyta:	  Tomas	  Žemaitis	  pristatė	  „Dmack“	  mono-‐	  padangos	  pasiūlymą.	  Tiekėjas	  siūlo	  tiek	  žiemines,	  tiek	  
žvyrines	   gerai	   žinomas	   ir	   pasaulio	   čempionatuose	   išbandytas	   padangas.	   Aptarnavimui	   varžybų	   metu	  
planuoja	  nuomoti	  paslaugos	  tiekėjus	  (trečiąją	  šalį).	  Esant	  teigiamam	  pasiūlymui	  Dmack	  atžvilgiu	  kompanija	  
planuoja	   suteikti	   dienos	   testus	   su	   R5	   automobiliu.	   Tiekėjas	   informuotas	   apie	   konkurso	   skelbimą	   ir	  
sprendimo	  priėmimo	  būdą.	  

4.	  „Pirelli“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  

Svarstyta:	  Girts	  Lagzdinš	   	   ir	  Mindaugas	  Varža	  pristatė	  „Pirelli“	  mono-‐	  padangos	  pasiūlymą.	  Girts	  Lagzdinš	  
pristatydamas	   pasiūlymą	   paminėjo,	   kad	   „Pirelli“	   yra	   viena	   žinomiausių	   sportinės	   padangos	   gamintojų	  
pasaulyje	  kitais	  metais	  grįžtanti	  į	  pasaulio	  ralio	  čempionatą,	  o	  jo	  kompanija	  turi	  patirtį	  aptarnaujant	  ne	  tik	  
nacionalines,	   bet	   ir	   tarptautines	   ralio	   varžybas.	   Paklaustas	   apie	   padangos	   pagaminimo	   metus,	   tiekėjas	  
užtikrino,	  kad	  visos	  tiekiamos	  padangos	  bus	  pagamintos	  2018	  metais.	  Tiekėjas	  informuotas	  apie	  konkurso	  
skelbimą	  ir	  sprendimo	  priėmimo	  būdą.	  

5.	  „Kumho“	  padangų	  pasiūlymo	  pristatymas.	  

Svarstyta:	  Edgars	  Balodis	  pristatė	  „Kumho“	  mono-‐	  padangos	  pasiūlymą.	  Tiekėjas	  paminėjo,	  kad	  padanga	  
šiuo	   metu	   yra	   daugiausiai	   naudojama	   Latvijos	   ralio	   sprinto	   čempionate,	   padangos	   kaina	   yra	   labai	  
patraukli,	  o	  tiekėjas	  pasiruošęs	  aptarnauti	  varžybas.	  DL	  paskatino	  tiekėją	  į	  pasiūlymą	  įtraukti	  ir	  vairuotojų	  
skatinimo	  priemones	  ir	  informavo	  apie	  konkurso	  skelbimą	  ir	  sprendimo	  priėmimo	  būdą.	  
	  
Posėdis	  baigtas:	  19:00	  val.	  
Posėdžio	  protokolo	  lapų:	  2	  
	  
Posėdžio	  pirmininkas	  ir	  sekretorius:	  Donatas	  Liesis	  


